
 

 

 

 

 

 

Protokół  Nr LI/2014 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 26.08.2014 r.  
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pan Jan 

      Pająk. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

      W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
00

 udział wzięło 12 radnych na ogólny stan Rady  

      wynoszący 15 osób. 

      Radni nieobecni: 

      - Grzegorz Bomba, 

      - Bartosz Goncerz, 

      - Marek Koniec. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

      - Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Michał Otrębski, 

      - Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz, 

      - sołtysi. 

      Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Proponowany porządek obrad sesji:     

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica w drodze 

               bezprzetargowej, 

           b) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Pilica nieruchomości położonej w obrębie  

               Pilica,                                                                                                                                                       

           c) zmiany Uchwały Nr XLIX/373/2014 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 18 lipca 2014 r.  

               w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

           d) zmian w budżecie gminy na 2014 rok.  

       5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       6. Wolne wnioski. 

       7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

      Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miasta i Gminy – Pan Jan Pająk. 

      Pan Przewodniczący powitał zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdził  

      prawomocność obrad.  

      Następnie przedstawił w/w projekt porządku obrad i zaproponował go poszerzyć o dodatkowy  

      punkt, który nastąpiłby po punkcie 4, o treści: Informacja o skardze na czynności Burmistrza. 

      Innych zmian ani uwag do zaproponowanego porządku nie zgłoszono.   

      Pan Przewodniczący poddał poszerzony projekt porządku obrad sesji, przedstawiający się  

      następująco: 

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 
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       4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica w drodze 

               bezprzetargowej, 

           b) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Pilica nieruchomości położonej w obrębie  

               Pilica,                                                                                                                                                       

           c) zmiany Uchwały Nr XLIX/373/2014 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 18 lipca 2014 r.  

               w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

           d) zmian w budżecie gminy na 2014 rok.  

       5. Informacja o skardze na czynności Burmistrza. 

       6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       7. Wolne wnioski. 

       8. Zamknięcie obrad sesji.   

      pod głosowanie. 

    Porządek przebiegu sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

    Ad 2. 

          Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji, odbytej w dniu 07.08.2014 r. (Protokołu Nr L/2014), który był wyłożony 

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pan Przewodniczący poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

      Ad 3. 

      Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

Pan Jan Jastrząb zgłosił, że odcinek drogi w Dobrakowie od krzyżówki do dawnej szkoły jest  

w bardzo złym stanie technicznym i trudno jest dojść do cmentarza.  

Pan Andrzej Kyć poprosił o interwencje w Powiatowym Zarządzie Dróg w sprawie poprawienia 

chodnika w Sławniowie na odcinku od zakrętu w kierunku Zakładu „OSPEL” w Wierbce  

– na chodniku stoją duże kałuże.    

Pan Jan Goncerz zgłosił awarię oświetlenia ulicznego w Kleszczowie na początku „Koloni 

Górnej” i koło posesji Pana Wolnego – jedna lampa nie świeci, a druga miga. Powiedział też,  

że trudno się dodzwonić do Pogotowia Energetycznego. 

      Pan Mieczysław Bendkowski zwrócił się z prośbą o spowodowanie wycięcia krzaków przy  

      skrzyżowaniu dróg koło dawnej szkoły w Szycach, ponieważ utrudniają widoczność.    

      Innych interpelacji ani zapytań nie zgłoszono. 

     

      Ad 4.        

             Pan Przewodniczący podjął sprawę zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy  

      Pilica, położonych w Sierbowicach w drodze bezprzetargowej. 

      Projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówił Pan  

      Burmistrz. 

      Wyjaśnił, że proponowane do zbycia działki, wymienione w projekcie uchwały, pochodzą  

      z podziału terenu, który stanowił drogę dojazdową do pól i nadają się na poprawę warunków  

      zagospodarowania nieruchomości do nich przyległych - w związku z tym proponuje się je zbyć  

      bezprzetargowo na rzecz właścicieli sąsiednich nieruchomości.  

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

      stanowiącej własność Gminy Pilica w drodze bezprzetargowej pod głosowanie. 
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      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr LI/379/2014.  

             Następnie Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie propozycji nabycia na rzecz Gminy  

      Pilica nieruchomości położonej w obrębie Pilica.      

      Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśnił, że działka, którą proponuje się nabyć o pow. 0,0201 ha została zajęta pod drogę  

      do „Koloni Polska”, a wcześniej - gdy były wykupywane inne działki zajęte pod tę drogę, nie  

      można było jej wykupić, ponieważ stan prawny działki był nieuregulowany. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji nabycia przedmiotowej nieruchomości. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz  

      Gminy Pilica nieruchomości położonej w obrębie Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr LI/380/2014.  

              W dalszej kolejności Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy zmian w Uchwale  

       Nr XLIX/373/2014 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 18 lipca 2014 r. w sprawie zmian  

       w budżecie gminy na 2014 rok. 

       Projekt uchwały w w/w sprawie omówił Skarbnik Miasta i Gminy – zgodnie z projektem  

       załączonym do niniejszego protokołu. 

       Wyjaśnił, że w tytule punktu I uchwały została pomyłkowo wpisana kwota 200.000 zł, a powinna  

       być kwota 500.000 zł zgodnie przychodami wykazanymi w tym punkcie, a ponadto w uchwale nie  

       został wykazany deficyt budżetu po zmianach.  

       Radni nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanych zmian w Uchwale Nr XLIX/373/2014  

       z dnia 18 lipca 2014 r.  

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

       Uchwała w sprawie zmian do Uchwały Nr XLIX/373/2014 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

       18 lipca 2014 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok została podjęta jednogłośnie  

       (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr LI/381/2014.  

               Pan Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

       gminy na 2014 rok.   

       Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – zgodnie z projektem załączonym  

       do niniejszego protokołu. 

       Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonej propozycji zmian w budżecie gminy. 

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

       Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok została podjęta jednogłośnie  

       (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr LI/382/2014.  

 

       Ad 5. 

              Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji Pan Przewodniczący odczytał skargę z dnia  

       22.07.2014 r. na czynności Burmistrza, zarejestrowaną pod nr OR.1510.2.2014, która wpłynęła  

       do Urzędu 20.08.2014 r. – została przekazana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze   

       w Częstochowie. Następnie Pan Przewodniczący przekazał skargę do rozpatrzenia Komisji  

       Rewizyjnej. 

 

         Ad 5. 

        W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza o udzielenie 

  odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 

  W sprawie odcinka drogi w Dobrakowie od skrzyżowania do byłej szkoły - do cmentarza – Pan 

  Burmistrz wyjaśnił, że rozwiązaniem byłoby położenie nowego asfaltu, ale w obecnej sytuacji  

  finansowej gminy to jest zbyt kosztowne. Powiedział, że merytoryczni pracownicy Urzędu  

  rozeznają w terenie możliwości poprawienia drogi, ale ze względów finansowych w br. nie  

  będzie to możliwe.  
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  Pan Burmistrz poinformował o niezaplanowanych wydatkach, wynikających z potrzeby  

  wykonania dodatkowych robót przy remoncie zamku w Smoleniu, przy przebudowie dróg  

  gminnych w Pilicy w rejonie klasztoru, przy budowie „Rybaczówki” i na wykonanie monitoringu  

  całego rynku w Pilicy oraz o przewidywanym niewykonaniu w całości dochodów z tytułu udziału 

  w podatku dochodowym od osób fizycznych – do wykonania planu braknie ok. 200.000 zł - 

  – 250.000 zł.  

  Odnośnie chodnika w Sławniowie Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatowego  

  Zarządu Dróg – poprosi o wizję w terenie.  

  Odpowiadając na interpelację, dotycząca awarii oświetlenia ulicznego, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

  że zwróci się do „energetyki” o dokonanie przeglądu oświetlenia ulicznego na terenie gminy.   

  Nadmienił, że „energetyka” obecnie wykonuje duże zadania remontowe.  

  Pan Tomasz Kwiecień poprosił o interwencję, aby lampy później gasły. 

  Pan Burmistrz odpowiedział, że wystąpi również o uregulowanie zegarów. Dodał, że z informacji  

  jakie posiada wynika, że przy każdym odczycie zużycia energii zegary są regulowane. 

        Jeżeli chodzi o wycięcie krzaków przy skrzyżowaniu dróg w Szycach Pan Burmistrz powiedział,  

        że wystąpi w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg. 

         

         Ad 6. 

              Pan Przewodniczący przystąpił do punktu wolne wnioski.  

        Przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń o stanie majątkowym, w związku 

        z upływającą 21 listopada 2014 r. kadencją rad jednostek samorządu terytorialnego, wynikającym 

        z ustawy o samorządzie gminnym, która nakłada na radnych obowiązek złożenia oświadczeń  

        na dwa miesiące przed upływem kadencji, a ponieważ termin ten przypada 21 września 2014 r.  

        tj. w niedzielę, oświadczenia powinny być wysłane (data stempla pocztowego) lub dostarczone  

        osobiście Przewodniczącemu – do Urzędu Miasta i Gminy 22 września 2014 r. Poinformował,  

        że wpisane w oświadczeniu majątkowym przychody i dochody powinny obejmować okres  

        od 1 stycznia do 21 września 2014 r. i być określone zgodnie z ostatnio udokumentowanymi  

        dochodami. Zaznaczył, że oświadczenie należy złożyć w dwóch egzemplarzach, przy czym jeden  

        egzemplarz powinien być nie budzącym wątpliwości oryginałem, natomiast drugi może być  

        kserokopią, jednakże musi być opatrzony oryginalnym podpisem składającego oświadczenie.  

        Zwrócił uwagę, że do oświadczenia majątkowego składanego na zakończenie kadencji nie  

        dołącza się zeznań podatkowych. 

        Pan Tadeusz Gruszczyński – sołtys wsi Dobra Kolonia zgłosił, że droga betonowa - skręt  

        za posesją Pana Całka jest zasypana szkłem i innymi odpadami, co spowodowało, że stała się  

        nieprzejezdna. Poprosił, aby pracownicy Urzędu dokonali wizji drogi.                                                                                                                                       

        Innych spraw nie podjęto. 

 

         Ad 7. 

              W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pan Przewodniczący podziękował  

        zebranym za udział w sesji i ogłosił jej zakończenie - godz.16
00

. 

 

 

 

 

 

 


